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Parochie van de H. Catharina    

Dorpstraat 34  

6122 CB Buchten                

 
                                                            
 
Verslag van de vergadering van het Parochiecomité van de parochie van de  

H. Catharina op 18 januari 2022 in het Parochiecentrum, aanvang 10:00 uur. 
 
Aanwezig: A. Widdershoven (vz)  

 Pastoor Houwman, M. Savelkoul, J. van de Geer en J. Hermans 
 
 

1. Opening met gebed. 
Pastoor Houwman opent de vergadering met een kort gebed. 
 

2. Vaststellen volgorde agenda. 
conform 
 

3. Notulen van de vergadering van 2 november 2021. 
Akkoord, conform vastgesteld. 
Er werd nog even overlegd over de Sacramentsprocessie. Pastoor zal contact opnemen 
met Muziekgezelschap Holtum. Indien gewenst zal Ans hierbij aansluiten. 

 
4. Ingekomen en uitgegane stukken en mededelingen. 

Geen bijzonderheden 

 

5. Actielijst. 

Agenda is door Ans aangepast aan 2022. De Lichtprocessie zal definitief geen doorgang 

vinden. 

 

6. Parochiecomité 

a. Toekomst Kerkgebouw Buchten 

 Informatie aan onze parochianen 

In het volgende Federatieblad zal er een stukje moeten worden opgenomen om 

onze parochianen te informeren over onze plannen in de nabije toekomst. De 

vraag rijst wat te doen als de aangevraagde subsidie voor het 

haalbaarheidsonderzoek onverhoopt niet wordt toegekend. De vergadering besluit 

dat we dan toch door moeten gaan als we het kerkgebouw willen behouden. 

 Verslag RO-groep Kerkenvisie 

Het verslag wordt besproken. Jac zal proberen om een presentatie specifiek voor 

Buchten te realiseren.  

b. Offerte Apollo III Clockcomputer 

Er wordt nogmaals gediscussieerd over de aanschaf van een nieuwe klokcomputer 

zoals geoffreerd. Wij vinden het op dit moment voor alleen het luiden van de klok veel 

te duur en besluiten op dit moment de klokcomputer nog niet aan te schaffen. Zoals 

het nu uit ziet zal binnen afzienbare tijd gestart worden met de aanleg van glasvezel. 

Wij zullen dan opteren voor een aansluiting in de kerk. 
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c. Factuur Marc Bouchez. 

Jan heeft een conceptbrief opgesteld. Vergadering gaat hiermee akkoord. 

d. Zonneweide (Zie Mail Ger Theelen 11/1/20220) 

Wij zullen hierin een principe-stadpunt moeten innemen. 

Math geeft aan dat hij van mening is dat er al veel te veel groen is opgeofferd aan de 

industrie. 

Ans onderschrijft dit standpunt en is zeker niet voor de aanleg van een zonneweide. 

Jan haalt aan dat er op dit moment nog inkomsten zijn uit pacht met betrekking tot 

deze percelen. 

Pastoor is van mening dat ook de achterban, onze inwoners, een stem hebben in dit 

soort beslissingen.  

Ans, De volgorde is verkeerd. Eerst plannen en dan pas contact met 

belanghebbenden. We hebben hier al meer dan genoeg industriële bebouwing.  

Jan geeft aan dat we het als volgt kunnen verwoorden naar de Federatie. Wij leven 

hier op het smalste stukje Nederland waar eigenlijk natuur en leefbaarheid voor 

zouden moeten gaan. Op dit moment is er in Buchten geen draagvlak voor een 

Zonneweide. 

Conclusie: Wij zijn het hier niet mee eens. Dus geen Zonneweide! 

 

Pastoor verlaat de vergadering. 

 

e. Mariakapel 

Ans geeft aan dat er mensen afvallen. Wel zijn de mensen zelf bezig met vervanging. 

Hierna komt de Sacramentsprocessie ter sprake. Wij gaan er voor om deze, ondanks 

het feit dat de fanfare er niet meer is, door te laten gaan. Zie ook de opmerking bij 

agendapunt 3. 

f. Cijfers 2022 

Jan deelt mee dat de afrekening van de beleggingen pas in februari komt. Dit heeft 

geen invloed op de exploitatie. Er staat een behoorlijk bedrag op de spaarrekening. 

Dit is vrij opneembaar. Als we dit ook zouden beleggen worden we minder flexibel. 

De beleggingen gaan beheerd worden op federatieniveau. 

Jan verduidelijkt de overige cijfers. 

Vergadering gaat akkoord met deze cijfers met dank aan de penningmeester. 

 

7. Terugmelding uit: 

• Commissie Pastoraal 

Kennisgeving vormselviering in Holtum. Het zal gevierd worden in kleine kring en er 

zal geen nazit zijn. 

• Federatie 

• Dagelijks bestuur 

 

8. Rondvraag en sluiting. 

Ans,  

geeft aan dat het jammer is dat er een “Ontmoetingsbus” van het Leger des Heils 

moet komen in Buchten, terwijl het gemeenschapshuis dicht is. Wellicht iets voor ons 

om op te pakken? 

Vraagt of er een bedankje aan de adverteerders in het Federatieblad is geplaatst. 
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Vraagt aan Math hoe hij de overdracht van de technische zaken aan Serf wil regelen. 

Math zal een afspraak maken. 

Math wil graag geïnformeerd blijven. Zal de stukken toegestuurd krijgen totdat hij zelf 

aangeeft hieraan geen behoefte meer te hebben. Wij hebben hem er graag nog bij in 

het kader van het herbestemmingsonderzoek.   

Waar zijn de Huiszegenkaarten? Zij heeft deze vraag bij pastoor neergelegd maar er 

eigenlijk geen antwoord op gekregen. Vraag is waar deze aankomen. Jan geeft aan 

dat deze bij Rini binnenkomen en dat zij ze dan doorgeeft aan pastoor die voor de 

verspreiding moet zorgen. 

Jan, 

Marc Kalkhoven heeft nog geen rekening ingediend. Tijdens de diensten heeft hij 

gespeeld dus hij heeft recht op vergoeding. 

Afgesproken wordt dat we even afwachten. 

Jac, 

Hoe te handelen met de huispaaskaarsen. Bij federatie weinig respons. Jac zal folder 

inscannen en doormailen aan onze vrijwilligers.  

Als de Paaskaars in de kerk nog goed is, bestellen we geen nieuwe. Jac sluit dit kort 

met Thei. 

  

 

Niets meer aan de orde zijnde dankt de voorzitter iedereen voor hun inbreng en sluit de 

vergadering. 

 
 

Vergaderschema 2022 Parochie Comité H. Catharina Buchten 
Aanvang 10:00 uur 
 
18 januari 19 april  2 augustus  18 oktober 
22 februari 17 mei  20 september  15 november 
15 maart 21 juni     13 december (indien nodig) 


